Decision of the President of the Communications Regulatory Authority No. (41) of 2024 To amend the Class License for Short Range Devices

قرار رئيس هيئة تنظيم الاتصالات

رقم (۱۱) لسنة 2024 بتعديل الترخيص الفئوي للأجهزة قصيرة المدى

The President of Communications Regulatory Authority,

Pursuant to the Telecommunications Law promulgated by Law No. (34) of 2006, Amended by Law No. 17 of 2017,

The Decision of the Board of the Supreme Council for Information and Communication Technology No. (1) of 2009 on the promulgation of the Executive By-law for the Telecommunications Law,

The Emiri Decree No. (42) of 2014 Establishing the Communications Regulatory Authority,

After consulting with the stakeholders,

Has decided as follows:

Article (1)

Version no. 5 of the Class License for Short Range Devices attached to this Decision replaces Version No. 4 of the referred Class License.

Article (2)

All competent authorities, each within its jurisdiction, shall implement this decision from the date of its issuance and publication in the Official Gazette.

رئيس هيئة تنظيم الاتصالات،

بعد الاطلاع على المرسوم بقانون رقم (34) لسنة 2006 بإصدار قانون الاتصالات، وعلى القانون رقم (17) لسنة 2017 بتعديل بعض أحكام قانون الاتصالات،

وعلى قرار مجلس إدارة المجلس الأعلى للاتصالات وتكنولوجيا المعلومات رقم (1) لسنة 2009 باصدار اللائحة التنفيذية لقانون الاتصالات،

وعلى القرار الأميري رقم (42) لسنة 2014 بإنشاء هيئة تنظيم

وبعد مشاورة عامة مع أصحاب المصلحة،

قرر ما يلي:

المادة (1)

يستبدل الإصدار الخامس للترخيص الفئوى للأجهزة قصيرة المدى المرفق بهذا القرار بالإصدار الرابع للترخيص الفئوي المشار إليه.

المادة (2)

على جميع الجهات المختصة، كل فيما يخصه، تنفيذ هذا القرار من تاريخ صدوره ونشره في الجريدة الرسمية.

Eng. Ahmad Abdulla AlMuslemani **President of Communications Regulatory Authority**

P.O. Box 23404, Doha, Qatar

Issued on: 13 October 2024

هيلة تنظي Communications | row Regulatory Authority الات دولـ ف فطر | State of Qatar صندوق بريد 23404 ، الدوحة ، قطر P.O. Box 23404, Doha, Qatar

المهندس/أحمد عبدالله المسلماني رئيس هيئة تنظيم الاتصالات

صدر بتارىخ: 13 أكتوبر 2024



→ +974 4499 5515





www.cra.gov.ga





